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Styrelsemötesprotokoll 1411, Ljungheden samfällighetsförening 

tisdagen 9/12 den 2014 

 
Tid:  1900 
Plats:    
Närvarande: Kenth Grossman – ordförande ;Joakim Vallejo vice ordförande; 

Stefan Ljungar – kassör; Erik Holm –  sekreterare; Marianne  Petri 
Hemvik,  Mikael Alesch ; Kjell Mesch - valberedningen 
  

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordningen 
Ordförande förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes. 
 

2. Justering av föregående mötesprotokoll 
 

3. Undercentralen 
Inget att rapportera 
 

4. Samverkan mot brott 
 

5. Ekonomi 
- Värmekostnad  för 2014  blev 7% bättre än budget  ( +  84.300 kr). 
- Kassören gick igenom resultaträkning och förslag till budget 2015 . Styrelsen 
godkände förslag till budget. 
 

6. Skrivelser. 
 

7. Aktivitetslista 
 

8. Nyinflyttade medlemmar 
 

9. Övriga frågor 
- Vb får man ta sand ur sandlådorna (sanden ska bytas i vår), OBS man får ej ta 



 
 

grus vid gungorna 
 
- Vi gör ett tredje försök  med facebook och kommer lägga ut lite kompletterande 
information exv om städdagar mm. Till skillnad mot förra försöket är det åter en 
som bor i området som är administratör : Joakim Vallejo.  
Sök på ljunghedens samfällighet och bli kompis. 
Försöket utvärderas efter 2015. 
Självfallet kommer vi fortsätta med protokoll  i mejl och pappersform. 
 
- Valberedningen redogjorde för sina förslag 
 
-Viktiga datum 
6/2 alla motioner inne 
10/2 styrelsemöte genomgång budget, motioner +styrelseutkast årsberättelse 
17/2 allt material ihopsätts och kallelse + utdelning 
9/3 kl 19-21 Årsmöte i björnbodaskolans matsal 
 

10. Nästa möte 
Konstituerande möte i samband med årsmöte   
Preliminära datum för vårens möte 
 17/3  
14/4  
12/5 
16/5 
2/6 
 
 

11. Avslutning 
Ordföranden avslutade mötet.  
 
Vid protokollet 
 
 
………………………………. 
Erik Holm 
 
 
 
 
Justeras    Justeras 
 
 
 ……………………………..  ……………………………... 
 Kenth Grossman   Stefan Ljungar 
 
 

 
Protokollet är undertecknat av ovanstående. Original finns för påseende hos 
styrelsen.  


